

Disclosure of Material Information

الإفصاح عن معلومات جوهرية

To: Bahrain Bourse
P.O. Box: 3203
Manama - Kingdom of Bahrain

السادة/ بورصة البحرين
ص.ب. 3203
المنامة – مملكة البحرين

National Bank of Bahrain. B.S.C would like to announce the following material information:

يعلن بنك البحرين الوطني ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبينة تفصيلها أدناه:

Date	25 th June 2024	25 يونيو 2024	التاريخ
Company Name	National Bank of Bahrain B.S.C. بنك البحرين الوطني ش.م.ب		إسم الشركة
Trading Code	NBB		رمز التداول
Subject	Disclosure of Material Information الإفصاح عن معلومات جوهرية		الموضوع
Material Information	<p>Further to the announcement published on 12 May 2024 regarding the potential merger between National Bank of Bahrain B.S.C. (the "Bank") and Bank of Bahrain and Kuwait B.S.C., the Bank announces that it continues to pursue discussions with Bank of Bahrain and Kuwait about a potential merger. Furthermore:</p> <p>(i) the Bank announces that it is still in the process of appointing a due diligence advisor; and</p> <p>(ii) the Bank confirms the appointment of Goldman Sachs International Dubai International Financial Center – DIFC Branch as financial advisor on 4 April 2024 and Freshfields Bruckhaus Deringer W.L.L as legal advisor on 12 March 2024.</p> <p>Any material developments shall be announced as required and in accordance with applicable regulations.</p>	<p>بالإشارة إلى الإفصاح المنشور في تاريخ 12 مايو 2024 بخصوص الاندماج المحتمل بين بنك البحرين الوطني ش.م.ب. ("البنك") وبنك البحرين والكويت ش.م.ب.، يعلن البنك عن استمراره في إجراء المناقشات مع بنك البحرين والكويت ش.م.ب. بخصوص الاندماج محتمل. بالإضافة على ذلك:</p> <p>(i) يعلن البنك بأنه لا يزال في طور تعيين مستشار للقيام بالدراسات الواجبة والعناية اللازمة المتعلقة بالاندماج المحتمل؛</p> <p>(ii) يؤكد البنك تعيين جولدمان ساكس العالمية - فرع مركز دبي المالي العالمي كمستشار مالي في تاريخ 4 أبريل 2024 وفرشفيلدز بروكهاوس ديرينجر ذ.م.م كمستشار قانوني في تاريخ 12 مارس 2024.</p> <p>سيتم الإعلان عن أي تطورات جوهرية في حينه طبقاً للأنظمة المعمول بها.</p>	المعلومات الجوهرية

Impact on Financial Position	To be disclosed in Due Course	سيتم الإفصاح عن ذلك في حينه	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	12 May 2024 – 2024 مايو 12 9 April 2024 – 2024 أبريل 9 11 March 2024 – 2024 مارس 11 11 February 2024 – 2024 فبراير 11		إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وجدت)

Name	زيد يوسف خنجي Zaid Yusuf Khonji	الإسم
Title	رئيس الشؤون القانونية وحوكمة الشركات Head of Legal & Corporate Governance	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		